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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADSKO VIJEĆE 
KLASA:021-05/24-01/3 
URBROJ:2186-26-01-24-11 
Varaždinske Toplice, 27. svibnja 2024. 
 
 

Z A P I S N I K 
od 27. svibnja 2024. godine 

 
sa 24. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 27. svibnja 2024. godine. Sjednica je 
sazvana pisanim putem pozivom KLASA: 021-05/24-01/3, URBROJ: 2186-26-01-24-1 od 20. svibnja 
2024. godine, održana u prostoru gradske vijećnice Grada Varaždinskih Toplica, Ulica dr. Franje 
Tuđmana 4, a započela je s radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta, koja je pozdravila gradonačelnicu, 
stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednica je zamolila da se prozovu vijećnici.  
 
Nakon izvršene prozivke, predsjednica konstatira da je sjednici nazočno 10 od ukupno 13 vijećnika te 
da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: Josip Hajduk, Tomislav Mikulčić, Ljubica Nofta, Verica Pantaler, Manuela 
Pantaler, Marko Plišo, Kristijan Remenar, Marija Jurše, Dragutin Šarec i Draženko Pokos. 
 
Sjednici nisu nazočili: Željko Bedeković, Silvio Hajduk i Srećko Detelj. 
 
Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica, i Marko Jeličić, pročelnik JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća održane 22. 
travnja 2024.  
 
Na upit predsjednice da li ima primjedbi na zapisnik sa 23. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od vijećnika nije imao primjedbu. 

 
Predsjednica je stavila zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa sjednice Gradskog vijeća održane 22. travnja 2024. godine prihvatilo 
jednoglasno.  
 
Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat. 
 
Vijećnica Marija Jurše postavila je pitanje vezano za pješačke prijelaze kod Selnice, navodi da nije 
dobila odgovor na to pitanje koje je postavila još na 21. sjednici Gradskog vijeća. 
 
Gradonačelnica odgovara da je potrebno izraditi prometni elaborat i uvrstiti sve prijedloge. 
 
Vijećnik Dragutin Šarec postavio je pitanje vezano za prometno ogledalo u Martinkovcu, smatra da je 
pogrešno postavljeno i time ne služi svrsi, moli da se to ispravi. 
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Gradonačelnica odgovara da služba bude provjerila o čemu se radi. 
 
Vijećnik Marko Plišo postavio je pitanje vezano za nadzornu kameru u Tuhovcu, navodi da kamera 
snima samo jedan smjer što nije dobro, zanima ga da li se može okrenuti na način da snima aute koji 
dolaze iz smjera Varaždinskih Toplica jer se iz toga smjera vozači brže voze. 
 
Gradonačelnica odgovara da je ona također to primjetila te je pitala nadležne u Hrvatskim cestama i 
dobila je odgovor da kamera snima oba smjera. 
 
Vijećnica Verica Pantaler postavila je pitanje vezano za izgradnju nogostupa od Svibovca do 
Jalševca, zanima ju da li ima kakvih novih informacija. 
 
Gradonačelnica odgovara da je nogostup u planu izgradnje. 
 
Vijećnik Draženko Pokos postavio je pitanje vezano za asfaltiranje ceste u Gornjoj Poljani, zanima ga 
kad će se ta cesta asfaltirati. 
 
Gradonačelnica odgovara da će cesta biti asfaltirana do kraja lipnja ove godine. 
 
Vijećnica Ljubica Nofta postavila je pitanje vezano za nogostup kroz naselje Jalševec, zanima ju da li 
je moguće da se to realizira. 
 
Gradonačelnica odgovara da je moguće, treba riješiti papire i osigurati sredstva. 
 
Vijećnik Marko Plišo ima primjedbu na održavanje područja oko starog mosta u Tuhovcu, navodi da 
već duže nije pokošena trava. 
 
Gradonačelnica odgovara da će urgirati da se to pokosi. 
 
Vijećnicu Vericu Pantaler zanima da li ima što novo vezano za asfaltiranje ceste u Segledu. 
 
Gradonačelnica odgovara da je održan sastanak te je utvrđeno da je za prvu dionicu potrebno 
80.000,00 eura, a za drugu 132.000,00 eura. Navodi da se još skupljaju potpisi zainteresiranih za 
asfaltiranje. 
 
 
Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 
 
Predsjednica iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu. 
 
Potom je upitala vijećnike da li imaju prijedloge za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda.  
 
Pošto više nije bilo prijedloga predsjednica je dala na glasovanje predloženi Dnevni red.  
 
Gradsko vijeće je sa 10 glasova  „za““ prihvatilo Dnevni red. 
 
Predsjednica je konstatirala da je za današnju sjednicu jednoglasno prihvaćen sljedeći: 
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D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 
 

1. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 
2023. - 31.12. 2023. godine, 

2. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu, 
3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne 

infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
5. Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na području Grada Varaždinskih Toplica, 
6. Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih 

Toplica. 
 
 

TOČKA 1. 
PRIJEDLOG GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA  

GRADA VARAŽDINSKE TOPLICE ZA 01.01. 2023. - 31.12. 2023. GODINE 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2023. - 31.12. 2023. godine. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske 
Toplice za 01.01. 2023. - 31.12. 2023. godine, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu 
navedene točke odredila je Renatu Prstec, voditeljicu računovodstava JUO Grada. 
 
Gospođa Prstec je podnijela kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 

Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 

 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 

vijeću da, Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 

2023. - 31.12. 2023. godine, usvoji u predloženom tekstu. 

 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2023. - 31.12. 2023. 
godine. 
 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2023. - 31.12. 2023. godine. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 01.01. 2023. - 31.12. 2023. 
godine, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom 
zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 400-05/24-01/4. 
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TOČKA 2. 
PRIJEDLOG ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA PRORAČUNA  

GRADA VARAŽDINSKE TOPLICE ZA 2023. GODINU 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske 
Toplice za 2023. godinu, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Renatu Prstec, voditeljicu 
računovodstava JUO Grada. 
 
Gospođa Prstec je podnijela kratko izvješće. 
 
Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 
 
Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. 
godinu, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu. 
 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna 
Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 
 

O D L U K U 

o raspodjeli rezultatata Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se rezultat poslovanja, raspodjela rezultata poslovanja Grada Varaždinske 

Toplice sa stanjem na dan 31.12.2023. godine, te način rasporeda viška prihoda utvrđenog Godišnjim 

izvještajem o izvršenju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu.  

 

Članak 2. 

 Godišnjim izvještajem o izvršenju proračuna grada Varaždinske Toplice utvrđen je višak 

prihoda Grada i proračunskih korisnika za prijenos u iduće razdoblje u iznosu 893.766,12 EUR a 

sastoji  se od: 

Viška prihoda Grada Varaždinskih Toplice                                       890.729,82 EUR 

Viška prihoda Dječjeg vrtića „Tratinčica“ Varaždinske Toplice                   74,53 EUR 

Viška prihoda Zavičajnog muzeja Varaždinske Toplice                         2.961,77 EUR 

 

Članak 3. 

 Stanje na osnovnim računima podskupine 922  iskazano je  u poslovnim knjigama i 

financijskim izvještajima  Grada Varaždinske Toplice na dan 31.12.2023., a njegova struktura je 

sljedeća:  

                   Stanje 31.12.2023. 

92211  Višak prihoda poslovanja                                              1.689.209,89 EUR 

92222  Manjak prihoda od nef.imovine                                              798.480,07 EUR             

            UKUPNO VIŠAK                                                                    890.729,82 EUR  
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Članak 4. 

 Višak prihoda poslovanja u iznosu 1.689.209,89 EUR sa računa 92211 raspoređuje se za 

pokriće manjka prihoda od nefinancijske imovine na računu 92222. 

           Preostali višak prihoda poslovanja iznosi  890.729,82 EUR. 

 

Članak 5. 

           Višak prihoda na računu 92211 rasporediti će se kod izrade Izmjena i dopuna proračuna za 

2024. godinu.  

Članak 6. 

Raspodjelu rezultata za 2023. godinu po strukturama i raspored viška prihoda za iduće 

razdoblje proračunski korisnici Dječji vrtić „Tratinčica“ Varaždinske Toplice i Zavičajni muzej 

Varaždinske Toplice utvrdit će  odlukama svojih upravnih tijela, te o tome izvijestiti Grad Varaždinske 

Toplice.  

  

Članak 7. 

 Ova Odluka objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na na snagu 

osmog dana od dana objave.  

 

        PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

                  Ljubica Nofta, dipl. oec. 

           

 
TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA  
GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE  

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2023. GODINU 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih 
Toplica za 2023. godinu 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 
građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, na razmatranje i 
donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 

građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvoji u 

predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada 
Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 
programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
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Tekst akta glasi: 
 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture 

Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se 

zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 363-01/24-01/27. 

 
 

TOČKA 4. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU  

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu,, na 

razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO 

Grada Varaždinskih Toplica. 

Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler  podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvoji 

u predloženom tekstu. 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture Grada 

Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju 

programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 

Tekst akta glasi: 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture 

Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se 

zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 363-01/24-01/28. 
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TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O MREŽI NERAZVRSTANIH CESTA NA PODRUČJU  

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 

mreži nerazvrstanih cesta na području Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na području Grada 

Varaždinskih Toplica, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka 

Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 

Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na području Grada 

Varaždinskih Toplica, usvoji u predloženom tekstu. 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 

Vijećnika Marka Plišu zanima da li će biti moguće da se određena cesta koja se sad nalazi u nižoj 

kategoriji, prebaci u višu kategoriju, i na koji način će to biti moguće. Ujedno, navodi da bi neke ceste 

koje se nalaze u 3 kategoriji trebale biti u 2 kategoriji. 

Gradonačelnica navodi da će biti moguće, ukoliko se za tu cestu steknu potrebni uvjeti. Ujedno, 

gradonačelnica navodi da je cilj svakom stanovniku osigurati cestu i prilazni put te da izgradnja cesta 

mora pratiti gradnju kuća te se stoga na dnevnoj bazi zaprimaju zahtjevi za uređenjem cesta i 

prilaznih puteva. Napominje da su prioritet ceste gdje ljudi žive i koje se nalaze u 1 kategoriji. 

Vijećnik Marko Plišo upitao je da li Gradsko vijeće ima ovlast za promjenu tih kategorija. 

Pročelnik odgovara da ima, ako su svi ostali uvjeti zadovoljeni. 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 

Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na području Grada Varaždinskih Toplica. 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na 

području Grada Varaždinskih Toplica. 

Tekst akta glasi: 

Prijedlog Odluke o mreži nerazvrstanih cesta na području Grada Varaždinskih Toplica. usvojen je u 

cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na 

pregled u spisu: KLASA: 940-01/24-01/4.  
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TOČKA 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA ZA ZAŠTITU POTROŠAČA JAVNIH USLUGA 

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 

osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica. 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga 

Grada Varaždinskih Toplica. na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je 

Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 

Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler  podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih 

usluga Grada Varaždinskih Toplica, usvoji u predloženom tekstu. 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 

Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica. 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta za zaštitu 

potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica. 

Tekst akta glasi: 

ODLUKA O OSNIVANJU SAVJETA ZA 

ZAŠTITU POTROŠAČA JAVNIH USLUGA 

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom se osniva Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica (u 
daljnjem tekstu: Savjet), kao savjetodavno tijelo u smislu čl. 26. st. 2. Zakona o zaštiti potrošača te se 
njome uređuje sastav Savjeta, broj članova, djelokrug i način rada Savjeta. 

Članak 2. 

 Savjet za zaštitu potrošača javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica: 

- prati ukupno stanje cijena javnih usluga na području Grada Varaždinskih Toplica, 
- predlaže gradonačelniku mjere za unaprjeđenje uvjeta i načina korištenja javnih usluga na 

području Grada Varaždinskih Toplica, 
- razmatra i daje mišljenje gradonačelniku na prijedlog cijena javnih usluga na području Grada 

Varaždinskih Toplica, 
- prati stanje i daje mišljenje gradonačelniku o utvrđivanju cijena javnih usluga na području Grada 

Varaždinskih Toplica, 
- razmatra i očituje se o prijedlozima akata iz nadležnosti gradskog vijeća koji imaju izravan ili 

neizravan utjecaj na obaveze i prava potrošača javnih usluga, 
- obavlja i druge poslove koji su u posrednoj ili neposrednoj vezi sa zaštitom potrošača glede 

utvrđivanja cijena javnih usluga s ciljem poboljšanja uočenih negativnosti. 
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Članak 3. 

Savjet ima tri člana i to: predsjednika i dva člana.   
Predsjednika i jednog člana Savjeta imenuje i razrješuje posebnim rješenjem Gradsko vijeće Grada 
Varaždinskih Toplica na prijedlog gradonačelnika. 
Jednog člana Savjeta imenuje udruga za zaštitu potrošača koja djeluje i ima sjedište na području 
Varaždinske županije, sukladno odredbama zakona kojim se uređuje zaštita potrošača.  
Članovi Savjeta imenuju se na razdoblje od 4 godine. 
 

Članak 4. 

Članu Savjeta mandat prestaje prije isteka roka iz članka 3. ove Odluke u sljedećim slučajevima: 

- danom zaprimanja pisane ostavke člana, 
- danom razrješenja od strane Gradskog vijeća, 
- danom prestanka članstva u udruzi za zaštitu potrošača (za člana imenovanog od strane 

Udruge za zaštitu potrošača), 
- smrću člana. 

Razlozi za razrješenje člana Savjeta jesu: 

- neispunjavanje dužnosti člana Savjeta, 
- neprimjereno ponašanje člana Savjeta kojim vrijeđa ugled Savjeta i dužnost koju obnaša, 
- druge opravdane okolnosti za razrješenje (dugotrajna bolest, gubitak poslovne sposobnosti, 

pokretanje kaznenog postupka, osuda na kaznu zatvora i sl.) 
U slučaju razrješenja člana Savjeta, Gradsko vijeće dužno je u roku od 30 dana imenovati novog 
člana Savjeta kojemu mandat traje do isteka tekućeg mandata na koji je bio imenovan razriješeni 
član. 

Članak 5. 

Savjet radi na sjednicama koje saziva predsjednik Savjeta koji ujedno predlaže dnevni red te 
predsjeda i upravlja sjednicom i potpisuje akte što ih donosi Savjet. Savjet odlučuje većinom glasova 
nazočnih članova ako je sjednici nazočna većina članova Savjeta. Savjet o pojedinim pitanjima iz 
svoje nadležnosti donosi zaključke i preporuke. O radu na sjednici Savjeta vodi se zapisnik koji sadrži 
osnovne podatke o radu sjednice, iznijete prijedloge te akte donijete po točkama dnevnog reda. 
Zapisnik potpisuje predsjednik Savjeta. Predsjednik Savjeta može, po svojoj ocjeni na sjednicu 
pozvati i osobe koje mogu doprinijeti radu Savjeta, ali bez prava odlučivanja. 

Članak 6. 

Predsjednik Savjeta saziva sjednice prema potrebi, u pravilu elektroničkim putem. Predsjednik 
Savjeta je dužan sazvati sjednicu u roku od sedam dana nakon dobivanja prijedloga cijena javnih 
usluga na koje svoju suglasnost treba dati gradonačelnik, nakon dobivanja prijedloga odluke koja će 
se razmatrati na sjednici Gradskog vijeća ili nakon što to zatraži većina članova Savjeta. 

Poziv s materijalima za održavanje sjednice dostavlja se u pravilu pet dana prije održavanja sjednice. 
Iznimno, predsjednik Savjeta može sazvati sjednicu telefonski, elektroničkim putem ili na drugi 
prikladan način, najkasnije u roku 24 sata prije održavanja sjednice. Ukoliko predsjednik savjeta ne 
sazove sjednicu u roku iz stavka 2. ovog članka, sjednicu će sazvati gradonačelnik u daljnjem roku od 
pet dana. 

Članak 7. 

Članovi Savjeta ostvaruju pravo na naknadu za rad i druga primanja sukladno odluci o naknadi i 
drugim primanjima članova Gradskog vijeća i radnih tijela Gradskog vijeća. 

 

Članak 8. 

Administrativne poslove potrebne za rad Savjeta obavlja Jedinstveni upravni odjel Grada 
Varaždinskih Toplica. 
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Članak 9. 

Izrazi koji se koriste u ovoj Odluci, a imaju rodno značenje odnose se jednako na muški i ženski rod. 

Članak 10. 

Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o osnivanju Savjeta za zaštitu potrošača 
javnih usluga Grada Varaždinskih Toplica (Službeni vjesnik Varaždinske županije 29/2014.). 

Članak 11. 

Ova Odluka objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije, a stupa na snagu osmog dana 
od dana objave. 

PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

 

Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednica Gradskog vijeća 
zaključuje sjednicu u 16:35 sati. 
 
Dovršeno! 
 
 ZAPISNIČAR PREDSJEDNICA 
  GRADSKOG VIJEĆA 
 Martina Loborec 
  Ljubica Nofta, dipl. oec 


